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Retsudvalget

Til: Justitsministeren
Dato: 23. juli 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1362
Står 134 registreringsresultater i 2008 i rimeligt forhold til, at loven har betydet, 
at der samme år blev registreret og gemt en datamængde svarende til 82.000 
oplysninger på hver eneste dansker?

Spørgsmål 1363
Hvor meget data er som følge af logningsbekendtgørelsen indsamlet i 2009, og 
hvor mange resultater for netregistrering og e-mail har politiet bedt om at få 
udleveret?

Spørgsmål 1364
Hvor mange gange har politiet anvendt materiale indsamlet ved logning i 
forbindelse med en efterforskning, hvor der senere er faldet dom i sagen?

Spørgsmål 1365
Hvad er ministerens kommentar til, at tidligere PET Chef Hans Jørgen 
Bonnichsen mener, at den udbredte registrering og overvågning hindrer effektiv 
terrorbekæmpelse, og i stedet breder mistanken ud på for mange almindelige 
borgere? (NOTAT april 2010)?

Spørgsmål 1366
Er ministeren enig med en række eksperter, og andre lande i EU bl.a. Tyskland, 
der opfatter registrering af almindelige borgeres kommunikation som 
menneskerettighedsstridig?

Spørgsmål 1367
Overvejer ministeren at fjerne logningsbekendtgørelsen, der blev indført som en 
del af terrorpakke 2?
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Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Per.Clausen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand.


